

Burgenland Impressionen

Dauer: ca. 8 Stunden



Dieser Ausflug führt in das östlichste Bundesland Österreichs rund um den Neusiedlersee. Dieser größte Steppensee Westeuropas beherbergt zahlreiche Vogelarten in seinem riesigen Schilfgürtel. In der kleinen Landeshauptstadt Eisenstadt und im Schloss Esterhazy folgen wir den Spuren Joseph Haydns, der hier in Diensten des Fürsten Esterhazy stand.

Von Eisenstadt geht es nach Rust mit seiner historischen Altstadt, die zum europäischen Kulturerbe gewählt wurde. Das Mittagessen genießen Sie bei Zigeunermusik in der „Alten Schmiede“. Nach dem Mittagessen erleben Sie eine Schifffahrt auf dem Neusiedlersee. Zum Abschluss verkosten Sie verschiedene Weine aus dem Seewinkel, einem der renommiertesten Weinanbaugebiete Österreichs.

Impressions of Burgenland

Duration: app. 8 hours



This tour takes you to Austria's easternmost province, around Neusiedlersee, the largest steppe lake in Western Europe whose widespread reed belt is the breeding place of numerous species of birds. In Eisenstadt, the smallest of all provincial capitals, and in the Palace Esterhazy we follow the trails of Joseph Haydn, who was in the service of Prince Esterhazy. From Eisenstadt, we continue our excursion to Rust with its historic center, which was awarded the title European Cultural Heritage. Lunch, with a musical background provided by gypsy musicians, will be served in the restaurant "Alte Schmiede". After lunch, you will go on a boat trip on Neusiedlersee, and finally you will have the opportunity to taste various wines from Seewinkel, one of the most famous wine growing regions in Austria.